
Technische vragen Tweede Turap 2022

ChristenUnie 
1. Algemeen Klopt het dat er een deel van de pagina nummering ontbreekt?

Antwoord Dat lijkt inderdaad het geval te zijn, er zal een nieuwe versie beschikbaar 
gesteld worden met nummering.

2. Programma 2
Mienskip 
201.2

Er is een grote vraag naar woningen in onze gemeente. 
Is er een Plan van Aanpak om nieuwbouw sneller te laten realiseren (bijv. 
verkorting procedures)?

Antwoord Dit is onderwerp van de gemeentelijke woningbouwprogrammering, die 
gemaakt is op basis van de door de raad vastgestelde Woonvisie. Op Dokkum 
en Kollum is een specifieke focus gelegd; in Kollum is dat gedaan om tot een 
meer gecoördineerde aanpak van de verschillende (woon)opgaven te komen 
en daarmee ook tot een versnelling en in Dokkum is dat gedaan om aanbod, 
vraag en beschikbare locaties zodanig op elkaar af te stemmen dat op de 
kortst mogelijke termijn met woningtoevoeging kan worden begonnen. Er 
lopen inmiddels enkele binnenstedelijke projecten. Verkorting van 
procedures is maar zeer beperkt mogelijk, omdat de procedures vooral 
organiek wettelijk zijn vastgelegd in vooral de Algemene wet bestuursrecht. 
De bestemmingsplannen worden al zo flexibel mogelijk ingericht. 

3. Programma 2 
Mienskip 
201.2

Er is een grote vraag naar woningen in onze gemeente.  
Zijn er voldoende bouwkavels beschikbaar om op korte termijn de vraag te 
kunnen invullen?

Antwoord De vraag naar bouwkavels concentreert zich in de grotere kernen. In een dorp 
als Oosternijkerk liggen nog voldoende bouwkavels op voorraad, maar in de 
dorpen vertoont de woningmarkt een eigenstandige dynamiek, die overigens 
ook van dorp tot dorp nog kan verschillen. In de grotere kernen wordt 
gewerkt aan het verminderen van de spanning tussen vraag en aanbod. Zie 
daarvoor ook het antwoord op de hiervoor gestelde vraag over een Plan van 
Aanpak. Daarover wordt ook met de provincie overlegd, ondermeer om een 
goed evenwicht te bereiken tussen binnen- en buitenstedelijke toevoeging 
van woningen. Met de Woonvisie heeft uw raad een goed fundament gelegd, 
waarop met een op de behoeften in de markt toegesneden 
woningprogrammering stappen worden gemaakt. De stappen die we willen 
zetten worden uiteraard te gelegener tijd aan u voorgelegd.

4. Programma 4
Wurk
Bedriuw en 
Rekreaasje

Nij Kerndoel staat “39-1/ondernemersklimaat”. 
Mist er een deel v/d tekst? Geldt ook voor 403 laatste activiteit (“44-1”).

Antwoord Het is onduidelijk wat bedoeld wordt. Er lijkt geen tekst te ontbreken.
5. Programma 4

Wurk, 
Bedriuw en 
Rekreaasje, 
401.1

Wat is de status van het aantrekken van de Landbouw-ambtenaar?

Antwoord Waadhoeke en Noardeast-Fryslân zoeken samen naar ambtelijke 
ondersteuning op gebied van landbouw/natuur. Binnen Noardeast-Fryslân is 
hierover een directiebesluit genomen. Financiering vindt plaats uit de 
middelen voor de Verbeteragenda. De opzet is dat er in eerste instantie één 
ondersteuner komt voor de duur van één jaar voor beide gemeentes. De 
opdracht wordt dan het maken van een voorstel over het regelen van 



ondersteuning bij landbouwvraagstukken op langere termijn en het zorgen 
voor bestuurlijke ondersteuning van beide wethouders. Acquisitie bij 
provincie en Wetterskip leverde niets op en ook de uitvraag bij Werken in 
Friesland heeft geen acceptabel resultaat opgeleverd, dus zijn de bakens 
verzet. Met de provincie wordt nu overlegd over het gezamenlijk oppakken 
van strategische landbouwvraagstukken. De nieuw aan te trekken 
medewerker wordt afgevaardigde voor onze gemeentes in dat strategische 
overleg. Inmiddels is er een reële kans dat de werving toch resultaat oplevert. 
Mocht dat toch niet het geval blijken te zijn, dan wordt wellicht het 
functieprofiel heroverwogen, evenals de opdracht, en volgt een nieuwe 
wervingspoging via Werken in Friesland.

6. Programma 4
Wurk 
404 4

Na laatste activiteit staat het licht op groen met de tekst: “Zie hiervoor”. 
Wat ontbreekt?

Antwoord Er ontbreekt geen tekst. Het is een verwijzing naar het antwoord dat er net 
voor is gegeven.

7. Programma 5
Wenjen en 
Omjouwing, 
501

In de toelichting op de 1e activiteit wordt aangegeven dat ons College 
wellicht in gesprek komen met het ministerie over redelijke oplossingen voor 
de volkshuisvestingsproblematiek in NeF.  Gezien de urgentie van het 
probleem en het mogelijke idee dat er 1.000 woningen wel in NeF erbij 
gebouwd zouden kunnen worden, is de vraag wanneer er een gesprek gaat 
plaatsvinden. “Wellicht” is ons te ruim. Wij zien hierin graag een harde 
afspraak.

Antwoord Dit betreft een politieke vraag
8. Programma 6

Iepenbiere 
Romte, 604

Welk budget is nodig voor oplossingen van verkeersonveilige situaties?

Antwoord Voor verkeer en verkeersveiligheid is momenteel geen structureel budget 
beschikbaar. Om adequaat te kunnen handelen en kleine 
verkeersmaatregelen uit te kunnen voeren is structureel budget nodig van 
€ 150.000 per jaar.

9. Programma 6
Iepenbiere 
Romte, 604

Welke tekst ontbreekt hier (“69-1”)?.

Antwoord Er lijkt geen tekst te ontbreken.
CDA

1. Programma 1 
bladzijde 7

Het zaaksysteem gaat in november in gebruik genomen worden. Hoe zeker is 
dit? Het wordt telkens uitgesteld, waarom wordt dit telkens uitgesteld en 
waar ligt dat aan?

Antwoord Het invoeren van een nieuw zaaksysteem is een moeizaam proces geweest. 
Een aantal keren is het niet gelukt doordat de voortgang bij de leverancier 
niet ver genoeg was. Vanwege de ervaringen met vorige leveranciers, waarbij 
de invoering van een zaaksysteem tot een mislukking heeft geleid, zijn wij 
duidelijk in onze eisen. Een belangrijke eis is dat het systeem werkt en een 
verbetering is ten opzichte van ons huidige noodsysteem PlanPlus. Het uitstel 
is dus een gevolg van een zorgvuldige afweging waarbij bleek dat de 
voortgang niet voldoende was om groen licht te geven en we 
noodgedwongen op de rem moesten trappen. Net voor de zomervakantie is 
de gemeente Leeuwarden live gegaan met het systeem en werk er inmiddels 
enkele maanden mee. Begin oktober is ook de Waadhoeke succesvol live 



gegaan. Hierdoor hebben wij er het volste vertrouwen in dat we begin 
november live kunnen gaan met het zaaksysteem. 

2. Programma 5 
bladzijde 63

Het tarief bij Omrin is gestegen, waarom staat er dan niet bij dat het ook 
structureel in de begroting is verwerkt? Mag aannemen dat het tarief 
doorwerkt naar de komende jaren. Is het wel in de begroting verwerkt? Bij 
nee, waarom niet?

Antwoord Klopt, dit is ook structureel verwerkt in de begroting 2022. Echter voor de 
begroting 2022 heeft dit begroting technisch gezien geen negatieve gevolgen 
omdat de kostendekkendheid van de afvalstoffenheffing 100% is.


